



Protokoll fört vid Svenska Rottweilerklubbens styrelsemöte 2021-05-11, via Zoom.

Närvarande: Helen Randström, Ann-Louise Rönmark, Anna Warburg Rexlinger, Jamie McCoy, Mikael Åkesson, Ann-Git Rammus.

Anmält förhinder: Christina Sjögren, Malin Åsander, Carolin Lange.

§ 1 Mötets öppnande

Ordförande Helen R. hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

§ 2 Godkännande av dagordningen

Dagordningen genomgicks och godkändes.

§ 3 Val av sekreterare och justerare

Anna W.R valdes till mötessekreterare och Jamie M. valdes att tillsammans med ordförande justera protokollet.

§ 4 Föregående mötesprotokoll och styrelsens pågående uppdrag

Mötesprotokoll från 2021-04-13 samt årsmötesprotokoll genomgicks och lades till handlingarna. Genomgång av pågående uppdrag.

§ 5 Inkommande och utgående skrivelser

Inkommande skrivelser 23:21-25:21 genomgicks och behandlas under aktuell paragraf, bilaga 1. Inga utgående skrivelser.

§ 6 Ekonomi

Konton i svenska kronor 2021-05-05

Konto	Kontonummer	Tillgängligt belopp
AfR centralt	183016891-8	338 490,37
AfR exteriör	183109602-7	34 475,87
AfR läger norra	183168712-2	16 250,20
AfR läger södra	1831109603-5	199 427,26
AfR tävling (PR)	183109605-0	30 289,72
AfR mental	183192210-7	10 870,00

Fortsatt låg aktivitet på klubbens konton eftersom vi har begränsat med aktiviteter just nu.

§ 7 Lokalområden

Västra LO meddelar att man ställer in årsmötet som var planerat till den 29 maj. Lokalområdet återkommer när de vet mer om när möte kan genomföras med hänsyn till gällande restriktioner.

Västernorrlands LO och Östra/Södermanlands LO har fortfarande inte meddelat sig gällande årsmöte och fortsatt verksamhet.

§ 8 Utskott och arbetsgrupper

a) utskottet för avel och hälsa

Inget att rapportera.

b) utskottet för exteriör och utställning

Jamie M. har kontakt med SBK och har lämnat information om nyligen genomförda ändringar/förtydliganden i rasstandarderna som kan vara aktuella för SRD. Vi inväntar svar från SBK/SKK om det blir aktuellt att införa SRD för rottweiler.

Planering av exteriörbeskrivningar pågår och kommer att annonseras ut så snart som möjligt.

c) utskottet för information

Den nya klubbshopen är lanserad och det har redan kommit in flera beställningar. I samband med shopen presenterade vi den nya loggan, som har fått ett positivt mottagande.

Pågår arbete med att uppdatera dokument och ta fram nya mallar med anledning av den nya loggan.

Facebook och Instagram fortsätter växa och har relativt högt engagemang hos våra medlemmar.

d) utskottet för läger och aktiviteter

Inkommande skrivelse 23:21 Diskussionsprotokoll Södra Lägre.

Man planerar att öppna för anmälan till södra lägre den 15 maj, men har möte för att stämna av läget den 13 maj.

e) utskottet för mentalitet

Inget att rapportera.

f) utskottet för tävling och samhällsnytta

Inkommande skrivelse 25:21 Uppdatering gällande IFR World Championships IGP
Upplands LO har flyttat rasmästerskapet till 14 augusti på grund av fortsatt tävlingsstopp. Anmälan till VM går ut 12 september och med en eventuell förlängd kvalperiod kan även årets rasmästerskap ingå i kvalet till VM. Men vi inväntar ytterligare information.

Träningsstävlingen i Gävle i maj har drygt 10 anmälda ekipage. Utskottet har flera planerade tillfällen för brukssatsningen, bland annat Sundsvall.

g) medlemshanteringen

Inget att rapportera.

h) medlemstidningen Rottweilern

Föreslogs att tillsätta Kristina Elf till redaktionen för tidningen. **Styrelsen beslutade** enligt förslaget. Helén R. har haft uppstartsmöte med Kristina, som redan tagit fram flera förslag på layout och innehåll.

Förhoppningen är att kunna ge ut ett första nummer vecka 24, och därefter ett nummer efter sommaren och ett till jul. Första numret blir digitalt, därefter är avsikten att tidningen ska gå i tryck igen. Första manusstopp är 26 maj.

Alla i styrelsen har i uppdrag att gå igenom planering för respektive utskott/arbetsgrupp och se till att det kommer information till varje nummer. Styrelsen kommer att ansvara för ett uppslag i varje nummer med "föreningsinfo".

i) vandningspriser och förtjänstecken

Inget att rapportera.

j) arbetsgruppen sponsring

Inget att rapportera.

k) arbetsgruppen RAS

Inget att rapportera.

l) kontaktperson BSE & ZTP

Inget att rapportera.

m) internationell kontaktperson

Inget att rapportera.

§ 9 RASK och dialoggrupp SBK

Helén R. lämnade kort rapport från mötet med RAS. Man har bland annat diskuterat Lathunden, mentalitet och utbildning samt samarbete med avel och hälsa hos SBK. Rask har nytt möte söndag 30 maj där Helén deltar.

§ 10 SBK kongress

Helén R. lämnade kort rapport från kongressen.

§ 11 Övriga frågor

Inkommande skrivelse 24:21 Förfrågan referensgrupp värdegrundsarbete SBK. Rasklubben har tillfrågats om att ingå i en referensgrupp kring arbetet med värdegrund inom organisationen. Styrelsen vill gärna bidra och önskar lite mer information om vad uppdraget innebär. **Uppdrogs åt** Anna WR att återkoppla till SBK.

§ 12 Kommande styrelsemöte

Nästa styrelsemöte är digitalt möte tisdagen den 8 juni kl.19.00. Diskussionsmöte för planering av fokusområden genomförs 25 maj och 27 maj 19–21 på Zoom.

Datumförslag för fysiskt möte i september/oktober i Stockholm.

§ 13 Mötets avslutande

Ordförande Helen Randström tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat.

Vid protokollet:

Justeras:

Anna W. Rexlinger
Sekreterare

Helen Randström
Ordförande

Jamie McCoy
Ledamot

Inkommande skrivelser

23:21 Diskussionsprotokoll Södra Lägret

24:21 Förfrågan referensgrupp värdegrundsarbete SBK

25:21 Uppdatering gällande IFR World Championships IGP